

TECHNICAL SPECIFICATIONS	المواصفات الفنية :
Dextrin glue for Sasib packing machines	صمغ ديكسترين لآلات التغليف ساسيب
1-Usage: It should be used on the following packing machines: - Sasib 6000; speed 300 pack/min - Sasib 5000; speed 160-200 pack/min	1- الاستعمال: يجب أن يعمل على آلات التغليف: - ساسيب 6000 سرعة 300 علب/دقيقة - ساسيب 5000 سرعة 160-200 علب/دقيقة
2 -Type: Dextrin	2- النوع: ديكسترين
3- The appearance: glue paste	3- الشكل: عجينة صمغية
4- Color: yellow or brown	4- اللون: أصفر أو بني
5- P.H. value: 4 - 6	5- الحموضة: 4 - 6
6- Solid content : 50% min	6- المادة الجافة : 50 % أصغري
7-The odor: natural	7- الرائحة: طبيعية
8- Ash rate: 0.5 % max	8- نسبة الرماد: 0,5 % أعظمي
9- The glue should be of good distribution and consistency and the priority is given to the samples which are more distributed and consistent.	9- يجب أن يتمتع الصمغ بدرجة توزع وتجانس جيدين وتعطى الأفضلية للنماذج الأكثر تجانساً وتوزعاً
10- Glue application and relevant adhesion strength should be good	10- يجب أن يكون توضع الصمغ وقوة لصقه جيدة
11 -Upon technical evaluation the following issues should be taken into consideration: production of one kg of glue, dryness speed, residuals and suitability on machines.	11- يؤخذ بعين الاعتبار عند تقييم النماذج: المرود (إنتاجية 1 كغ غراء) - سرعة الجفاف - الرواسب الرائحة - قوة اللصق - الملائمة على الآلات .
❖ <b>Storage validity:</b> The offerer should guarantee that the material is manufactured recently, and its validity should not be less than one year at (40) °c max. and (0) °c min. without any change in the technical specifications.	❖ <b>صلاحية التخزين:</b> يجب أن يضمن العارض أن تكون المادة حديثة الصنع ، وصالحة لمدة لا تقل عن سنة اعتباراً من تاريخ التوريد عند درجة حرارة عظمى (40) درجة مئوية ، ودرجة حرارة دنيا (0) درجة مئوية دون حدوث أي تغيير في مواصفاتها الفنية .
❖ Capacity of one drum should not be more than /50/ kg, stating production and expiry date on .	❖ سعة العبوة الواحدة لا تزيد عن 50 كغ مدون عليها تاريخ الإنتاج وتاريخ انتهاء الصلاحية .
❖ <b>The required Samples:</b> / 50/ kg.	❖ النماذج المطلوبة : / 50 / كغ

تعتمد المواصفات الفنية لطلب العروض رقم : ٥ / ٢٣ / ٢٠٢٣

المدير العام

محسن حسن عبيدو